
Bestyrelsesmøde torsdag den 5. oktober 2023 
 

Der er afholdt et bestyrelsesmøde afdeling 11. 
 
Der er ingen forslag fra beboer side. 
 
Spørgsmål: Festlokale  
 
Hvad er proceduren ved leje af festlokale 
 
Beboer plejer at kontakte os, hvis de gerne vil leje festlokalet. Vi har bestemt os for at det er Chalotte S 
Steffensen, der står for det.  
 
Hvad så med aflysning med af leje lokale, hvad er det vi skal opmærksom på. 
 
En anden spørgsmål EL- kontakt i vaskerummet. Petrine har sendt den videre til Rene. 
 


